



## MINNESANTECKNINGAR

UNGDOMSLEDARE Avstämningsmöte		DATUM 2018-09-26
UPPRÄTTAD AV Lars-Erik Eriksson	MEDVERKANDE L-E Eriksson Fredrik Mårtensson Jonas Staaf Mattias Björck Simon Nordlöf Marcus Staaf Jonas Hallgren	

Delges: Linus Moberg, Pia Lodin, Malin Larsson, Håkan Palm, Ellen Persson, Anders Borg, Henrik Nordling, Andreas Aronsson, styrelsen  
Noteringarna sparas ned under: <https://www.laget.se/Bandyledare/Document> samt finns tillgängliga i pappersform på kansliet i ungdomspärmen.

# Ungdomsledare

## 1. Träningsläger Nordingrå

Vi har bokat 13-14 oktober för träningsläger i Höga Kusten Hallen för samtliga ungdomsgrupper.

Lördag 13/10 – Fyra träningstider, P12 och P14

Söndag 14/10 – Fyra träningstider F12 och F14

Inget boende bokat men det finns några lägenheter med på Lappudden att hyra (kollat vecka 38) för de som är intresserade.

Anmälan för alla grupper senast 30/9 för att få in hur många spelare och föräldrar som behöver lunch. Skickas till LEE. Respektive lag samlar in lunchpengarna och swishar till föreningen.

LEE återkommer med förslag på schema för dagarna.

## 2. Flickor 12

F12 är anmälda till Frida Cup och nu väntar arbetet med resa, logi och logistik för att få till en riktigt bra bandyupplevelse för tjejerna. Anmälan för spelare och intresserade föräldrar måste in snarast för att kunna boka resa och logi. I mötet bestämde vi att senast 3/10 måste anmälan gå inför att kunna köra igång detaljplaneringen.

Fredrik behöver avlastning eftersom han kommer att hålla i det äldre gänget och Macke ska jobba för att hitta en lagledare så snart som möjligt.

---

### **3. Flickor 14**

För de äldre tjejerna gäller att få till träning och spel så pass utmanande och utvecklande att de fortsätter med bandyn inom föreningen. De är anmälda till F17 serien som genomförs i sammandragsform under två helger med 4 matcher per helg. Första samlingen i Uppsala och den andra i Umeå.

Ett nytt och spännande samarbete finns att utveckla genom F17 serien genom att spela tillsammans med Hammarby eftersom HAIK valt samarbete med Umedalen. Genom utveckling av det samarbetet finns möjligheter till mer matchning och spel med tjejlag i samma ålder och indelning söderut kring Stockholm, Västerås, Uppsala.

### **4. Grupperna, serier, sammandrag**

Serierna ska låsas senast 10 september mot Bengt Sandström. LEE försöker att övervaka men det är ett osäkert läge för vissa grupper.

#### **Sammandrag**

Ingen information om hur det blir med bokningen av sammandrag men vi antar att det kommer längre fram. Här behöver LEE hjälp för att kolla så att vi hänger på i bokningen.

#### **P14/16**

SIF pojkar är anmälda till både P16B och Ungdom B/P14B och det blir ett särskilt möte för att bedöma hur vi kommer vidare med P02, 03, 04 och 05 men även äldre. LEE kallar till särskilt möte kring detta med Jonas och övriga berörda.

#### **P12**

Gruppen har utvecklats bra med bred spridning i åldrarna. Anmält två lag till Aros Cup i Västerås den 9–11 november. Samordning med P14 om eventuellt inlån beroende på hur grupperna ser ut.

#### **F12**

Sjumannaserie i år på sammandragen samt ser på möjligheten till att delta på Frida Cup i Vänersborg. Fredrik håller i trådarna på den punkten så länge men gruppen söker en lagledare.

---

## **F14**

De äldre tjejerna är anmälda tillsammans med damlaget till F17 (i någon form) som blir två eller tre samlingar under säsongen med spel. Kontakter med Uppsala och övriga pågående sedan förra säsongen. Bearbetning och arbete för att hitta spel i rätt form!

## **U8**

Fortsätter som föregående år och kommer att delta i sammandragen i utökad omfattning. Pia får kolla (Tomas) om träningsläger etc. Kontakta LEE vid frågor.

## **Skridskoskolan**

Samling inför årets start på skridskoskolan den 4 november, kl 10:30. LEE skickar ett förslag på informationsmaterial till samtliga ledare för synpunkter. Vi informerar brett mot skola och de kanaler vi når t.ex. hemsida, sociala medier.

Vi behöver samla ihop oss inför starten så att vi är fler på plats och hjälps åt.

Styrelsen har beslutat att köpa in 20 st startpaket från förbundet för att ha klara nybörjarpaket att sälja för en billig peng i skridskoskolan.

**U8 ansvarar för kafeterian under kommande säsong.** Övriga ledare och LEE hjälper naturligtvis till med att komma igång. Pia kollar med LEE.

---

## 5. Stående punkter för avstämning

### Röda tråden

Förra årets "bollkallar" där vi hjälps åt med seniorarrangemangen tycker de yngre spelarna är roligt och givande så jobbar vidare med det under kommande säsong.

### Planerade föreningsarbeten, aktiviteter

1.	<b>Inventering Coop Birsta 29 september</b>	Vi behöver samla 45 stycken vuxna (från 15 års ålder i vuxens sällskap) den 29 september för att starta inventeringen kl 05:30 på morgonen. Frågan är öppen och har skickats ut till samtliga ledare om hur vi kommer vidare. Det är ganska mycket folk att samla tidigt på morgonen. I första hand är det ungdom som ansvarar för att bemanna och LEE går ut med frågan.
2.	<b>Snöskoterns dag 27-28 oktober</b>	Ungdom tar grillningen och Mattias och Fredrik samordnar mellan flick och pojk.
3.	<b>Bytesdag</b>	1/9 kl 10:00-12:00, Söråkers IP
4.	<b>Sportbolaget</b>	10/9 kl 17:30-20:00, Söråkers IP
5.	<b>IQ-träff med tema alkohol och idrott, 4/10 i Sundsvall</b>	4/10, heldag, Sundsvall, hotell Knaust Se kalendern på ledarsidan för mer information som är inlagd eller nedanstående länk: <a href="https://sv-se.invaio.com/event/iqinitaitivet/iqinspirationsträffsundsvall">https://sv-se.invaio.com/event/iqinitaitivet/iqinspirationsträffsundsvall</a>

---

---

## Övriga punkter

1.	<b>Sponsorgrupp</b>	En av föreningens stora mål är att så snart som möjligt få igång en sponsorgrupp. Alla idéer och uppslag är välkomna så här av er till Anders Borg eller LEE!! Sprid budskapet inom era grupper.
2.	<b>Kafeteriagrupp</b>	Vi behöver samla en grupp på 2-4 personer som ansvarar för att kafeterian fungerar med inköp, rutiner och bemanning. LEE hjälper till men vi behöver vara fler! Sprid gärna budskapet!
3.	<b>Föreningsstall, värmeställ, jacka och byxa</b>	Vi kommer att samordna så att värmeställ kan köpas direkt från leverantör, i år finns stället troligen i svart. Respektive träningsgrupp får samordna lista över namn, storlek, namntryck etc. Föreningen ordnar sedan med föreningslogga och eventuella namntryck.
4.	<b>Föreningsjacket</b>	Har diskuterats men här har LEE ingen konkret information.
5.	<b>Träningsströjor</b>	Samordning inom träningsgrupperna som vanligt för inköpslistor, beställning och tryck ordnas genom föreningen.
6.	<b>Material i övrigt</b>	Vi köper direkt från leverantör och prislister samt katalog ska finnas på kansliet där Annelie samordnar löpande beställningar.
7.	<b>Fotografering</b>	Styrelsen har fått in frågan om lagfotografering vilket vi inte hann med under mötet. Finns intresset hos grupperna? Återkom till LEE och Anders Borg.
8.	<b>Slipare</b>	Vi behöver utse slipare per lag och att samtliga utsedda får utbildning så att slipningen fungerar bra inom föreningen. Utbildningen kan vi köra internt själva men behövs!
9.	<b>Utbildningar</b>	Finns kommande utbildningar externt men vi behöver kartlägga behoven för hela ungdom så att vi kan planera både för kort och lång sikt.  Vi behöver dessutom lyfta föreningsdomare (ungdom) så att vi klarar de behov som föreningen har vid t.ex. poolspel.

–

// Lars-Erik